



Electric Blanket

I HATE SUNDAYS (RADIO EDIT) – 3:41

Artist: Electric Blanket
Title: I Hate Sundays (Radio Edit)
Style: Indie - Pop
Cat No: BUSSIDS001
Release: July 10th 2009
Label: Bussi Records & Wankdorf Recordings
ISRC-Code: CH4130900501
EAN/UPC: 4050486003077
LC-Code: LC 15194
Format: Digital Download

RELEASE INFO (Deutsch, ausführlich) ELECTRIC BLANKET «I HATE SUNDAYS (RADIO EDIT)»

Nachdem sich ihre Single «My Eyes My Heart» bei den Radiostationen zwischen Genfersee und Nordsee zu einem kleinen Sommer-Herbst-Winter-Hit gemausert hat koppelnd die Schweizer Indie-Popper Electric Blanket mit «I Hate Sundays» eine weitere Single aus dem aktuellen Album «How Much Peanut Butter» aus.

«I Hate Sundays» ist eine Hymne an die sonntägliche Depression und gleichzeitig die beste Medizin dagegen. Sängerin Helenka wadet knietief im Sonntagsgefühlssumpf und bestätigt dabei die alte Weisheit, dass auch die grössten Ungeheuerlichkeiten erträglicher werden, wenn man sie laut ausspricht. Mit seiner epischen Weite umarmt einem «I Hate Sundays» wie ein guter Freund. Es ist für die Band, aber auch für viele Fans, der emotional stärkste Song auf dem aktuellen Album.

Doch das Beste an der neuen Single: Die Band vergibt den Song gratis zum Download auf ihrer Webseite www.electricblanket.ch. Dazu Gitarrist Patrick: "«I Hate Sundays» als Gratisdownload ist unser Dank an all jene welche uns unterstützen indem sie unsere Musik kaufen. Es ist ein gutes Gefühl den Leuten etwas zu schenken, das du wirklich liebst."

Die Band steht inmitten ihrer seit Dezember laufenden «How Much Peanut Butter»-Tour und freut sich jetzt auf einen heissen Openair-Sommer mit Auftritten u.a am Gurten Festival, Blue Balls Festival Jazz Festival Willisau und JVAL Rock Festival.

RELEASE INFO (Deutsch, kurz) ELECTRIC BLANKET «I HATE SUNDAYS (RADIO EDIT)»

Electric Blanket's kürzlich erschienene Single «My Eyes My Heart» hat sich bei den Radiostationen zwischen Genfersee und Nordsee zu einem kleinen Sommer-Herbst-Winter-Hit gemausert. Jetzt, inmitten ihrer Tour zum aktuellen Album «How Much Peanut Butter» lässt die Band mit «I Hate Sundays (Radio Edit)» eine weitere Single vom Stapel. Den Song gibt's auf www.electricblanket.ch zum freien Download und ist Electric Blanket's Dank an all jene welche die Band unterstützen indem sie ihre Musik kaufen. «I Hate Sundays» ist eine Hymne an die sonntägliche Depression und gleichzeitig die beste Medizin dagegen.

WEITER ELECTRIC BLANKET RELEASES

Album «How Much Peanut Butter» (2009)
Single «My Eyes My Heart» (2008)
Single «I Never Ate That Bird» (2008)

Recorded at Bussi Studio Progr Bern in 2009
Produced & Mixed by Patrick Lerjen
Co-Produced by Helenka Danis
Mastered by Michael Schwabe at Monoposto

HELENKA DANIS Vocals
PATRICK LERJEN Guitars, Synths

Drums by Julian Sartorius
Written by Helenka Danis & Patrick Lerjen

info@electricblanket.ch
www.electricblanket.ch
www.myspace.com/electricblanketmusic

DIE NÄCHSTEN SHOWS

| | |
|----------|-----------------------------------|
| 16.07.09 | Gurten Festival! - Bern |
| 19.07.09 | Blue Balls Festival - Luzern |
| 01.08.09 | Rote Fabrik - Zürich |
| 14.08.09 | Bambole Openair - Winterthur |
| 15.08.09 | c/o pop - Köln (DE) |
| 20.08.09 | Querfeldhalle - Basel |
| 27.08.09 | JVAL Rock Festival - Begnins |
| 28.08.09 | Jazz Festival Willisau - Willisau |
| 05.09.09 | Sur Le Lac Fest - Eggersried |
| 03.10.09 | Kellertheater - Brig |

© + © 2009 Bussi Records,
Licenced to Wankdorf Recordings

pat@bussirecords.com
www.bussirecords.com
www.myspace.com/wankdorfrecordings



BUSSIDS001



Electric Blanket

I HATE SUNDAYS (RADIO EDIT) – 3:41

Artist: Electric Blanket
Title: I Hate Sundays (Radio Edit)
Style: Indie - Pop
Cat No: BUSSIDS001
Release: July 10th 2009
Label: Bussi Records & Wankdorf Recordings
ISRC-Code: CH4130900501
EAN/UPC: 4050486003077
LC-Code: LC 15194
Format: Digital Download

RELEASE INFO (English, detailed) ELECTRIC BLANKET «I HATE SUNDAYS (RADIO EDIT)»

Electric Blanket's recent single «My Eyes My Heart» became somewhat of an indie-hit at radio stations from the North Sea to Lake Geneva. While being on tour with their current album «How Much Peanut Butter» the band now launches another single, «I Hate Sundays».

In «I Hate Sundays» Singer Helenka slogs herself through a sump of confused emotions. As its name suggests, the song is a hymn to sundays' depression and at the same time, a wonderful cure to it. «I Hate Sundays» creates an epic vastness and hugs you like an old friend. For the band and also for many fans, the song is the secret apogee on the current album «How Much Peanut Butter».

It gets even better: Electric Blanket are offering «I Hate Sundays» as free download on their website www.electricblanket.ch. "Giving away «I Hate Sundays» for free, is our way of saying thank you to the people who support us by buying our music. It's a wonderful feeling to share something you really love." says guitarist Patrick.

The Band is now excited to continue its tour with a nice bunch of summer shows.

RELEASE INFO (English, brief) ELECTRIC BLANKET «I HATE SUNDAYS (RADIO EDIT)»

Electric Blanket's recent single «My Eyes My Heart» became somewhat of an indie-hit at radio stations from the North Sea to Lake Geneva. While being on tour with their current album «How Much Peanut Butter» the Swiss Indie-Pop-Combo now launches another single, «I Hate Sundays (Radio Edit)». The song is available as a free digital download on <http://www.electricblanket.ch> and is Electric Blanket's way of saying "Thank You" to the people who are supporting them by buying their music. As its name suggests, the song is a hymn to sundays' depression and at the same time, a wonderful cure to it.

OTHER ELECTRIC BLANKET RELEASES

Album «How Much Peanut Butter» (2009)
Single «My Eyes My Heart» (2008)
Single «I Never Ate That Bird» (2008)

Recorded at Bussi Studio Progr Bern in 2009
Produced & Mixed by Patrick Lerjen
Co-Produced by Helenka Danis
Mastered by Michael Schwabe at Monoposto

HELENKA DANIS Vocals
PATRICK LERJEN Guitars, Synths

Drums by Julian Sartorius
Written by Helenka Danis & Patrick Lerjen

info@electricblanket.ch
www.electricblanket.ch
www.myspace.com/electricblanketmusic

CONFIRMED UPCOMING SHOWS

| | |
|----------|-----------------------------------|
| 16.07.09 | Curten Festival! - Bern |
| 19.07.09 | Blue Balls Festival - Luzern |
| 01.08.09 | Rote Fabrik - Zürich |
| 14.08.09 | Bambole Openair - Winterthur |
| 15.08.09 | c/o pop - Köln (DE) |
| 20.08.09 | Querfeldhalle - Basel |
| 27.08.09 | JVAL Rock Festival - Begnins |
| 28.08.09 | Jazz Festival Willisau - Willisau |
| 05.09.09 | Sur Le Lac Fest - Eggersried |
| 03.10.09 | Kellertheater - Brig |

© + © 2009 Bussi Records,
Licenced to Wankdorf Recordings

pat@bussirecords.com
www.bussirecords.com
www.myspace.com/wankdorfre recordings



BUSSIDS001